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OR.Oz.0022.34.2023 

PROTOKÓŁ NR  303/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 14 sierpnia 2023 r. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Porządek posiedzenia. 

4. Tematy: 

4.1. Petycja mieszkańców z terenu Gminy Bądkowo dotycząca naprawy drogi powiatowej  

nr 2625C przebiegającej przez miejscowość Toporzyszczewo Stare – analiza stanu 

technicznego drogi powiatowej nr 2625C Żabieniec – Kazimierzewo wraz z planowanym 

zakresem prac i kosztami realizacji sporządzona przez Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim (projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

rozpatrzenia petycji). 

4.2. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące ogłoszenia   

naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu 

Inwestycji Strategicznych edycja ósma – zajęcie stanowiska. 

4.3. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące ogłoszenia   

naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków –  

II edycja – zajęcie stanowiska. 

4.4. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą 

w Odolionie w sprawie zmian wysokości opłaty za umieszczenie obiektów i urządzeń sieci 

średniociśnieniowych związanych z przesyłem gazu ziemnego. 

4.5. Sprawozdanie Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego 

w Raciążku z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 

2023 roku. 

4.6. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie podjęcia działań związanych z dostosowaniem 

szkoły w zakresie jej rozbudowy o brakujące pomieszczenia dydaktyczne, salę 

gimnastyczną z adaptacją istniejącej sali na pomieszczenia sanitarne oraz boiska 

wielofunkcyjnego. 

4.7. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wstępnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej inwestycji polegającej na dokończeniu 

ogrodzenia przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

4.8. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące zakresu i kalkulacji kosztów wykonania prac 

wynikających z ekspertyzy Kujawsko – Pomorskiego Komendanta Wojewódzkiego 

Państwowej Straży Pożarnej, pismo w sprawie zabezpieczenia środków finansowych  

w wysokości 149.000,00 zł na wykonanie zabezpieczeń p.poż. zawartych w ekspertyzie 

oraz pismo w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w wysokości 35.000,00 zł. 

z przeznaczeniem na odtworzenie istniejącej zamurowanej piwnicy na potrzeby utworzenia 

pomieszczenia magazynowego. 

4.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca 

efektów podjętych działań w sprawach dotyczących Zespołu Szkół Nr 1 CKP. 
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4.10. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 

wniosku Pana Andrzeja Waldowskiego dotyczącego sprzedaży pozostałości łącznika przy 

Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku.  

4.11. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie 

przygotowania szkoły do nowego sezonu grzewczego oraz funkcjonowania szklarni. 

4.12. a) Projekt umowy  z Generali Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. z siedzibą w Warszawie 

na „Ubezpieczenie pojazdów mechanicznych Powiatu Aleksandrowskiego”, 

b) Projekt umowy z Towarzystwem Ubezpieczeń Inter Polska S.A. z siedzibą  

w Warszawie na ”Ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku”. 

4.13. a) Projekt aneksu do umowy dotacyjnej WCF-I.433.UE.82/2018 zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 20 kwietnia 2018 r. w sprawie przekazania 

dotacji z środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego, 

b) Projekt aneksu do umowy partnerskiej WCF-I.L433.UE.237/2017 zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 23 sierpnia 2017 r. dotyczący wniesienia 

wkładu własnego w wysokości 15% wartości zadań wskazanych w załączniku nr 1  

do umowy partnerskiej. 

4.14. „Projektowane postanowienia umowy z sprawie zamówienia publicznego” w związku  

z otrzymanym wnioskiem o wyjaśnienie treści Specyfikacji Warunków Zamówienia  

na „Montaż instalacji fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego”. 

5. Sprawy różne. 

6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 14 sierpnia 2023 r. o godzinie 8:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 215 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Andrzej Łozicki i Małgorzata Wdowczyk. 

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu. Mariusz 

Możdżeń Skarbnik Powiatu nie uczestniczy w posiedzeniu. W posiedzeniu uczestniczy 

Zastępca Głównego Księgowego Urszula Piekarska. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkty: 

4.11. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie 

przygotowania szkoły do nowego sezonu grzewczego oraz funkcjonowania szklarni. 

4.12. a) Projekt umowy  z Generali Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. z siedzibą w Warszawie 

na „Ubezpieczenie pojazdów mechanicznych Powiatu Aleksandrowskiego”, 

b) Projekt umowy z Towarzystwem Ubezpieczeń Inter Polska S.A. z siedzibą  

w Warszawie na ”Ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku”. 

4.13. a) Projekt aneksu do umowy dotacyjnej WCF-I.433.UE.82/2018 zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 20 kwietnia 2018 r. w sprawie przekazania 

dotacji z środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego, 

b) Projekt aneksu do umowy partnerskiej WCF-I.L433.UE.237/2017 zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 23 sierpnia 2017 r. dotyczący wniesienia 

wkładu własnego w wysokości 15% wartości zadań wskazanych w załączniku nr 1  

do umowy partnerskiej. 

4.14. „Projektowane postanowienia umowy z sprawie zamówienia publicznego” w związku  

z otrzymanym wnioskiem o wyjaśnienie treści Specyfikacji Warunków Zamówienia na 

„Montaż instalacji fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę.  

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia.  

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.1. Petycja mieszkańców z terenu Gminy Bądkowo dotycząca naprawy drogi 

powiatowej nr 2625C przebiegającej przez miejscowość Toporzyszczewo Stare – 

analiza stanu technicznego drogi powiatowej nr 2625C Żabieniec – Kazimierzewo 

wraz z planowanym zakresem prac i kosztami realizacji sporządzona przez 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim (projekt 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji). 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.1. Petycja mieszkańców z terenu Gminy 

Bądkowo dotycząca naprawy drogi powiatowej nr 2625C przebiegającej przez miejscowość 

Toporzyszczewo Stare – analiza stanu technicznego drogi powiatowej nr 2625C Żabieniec – 

Kazimierzewo wraz z planowanym zakresem prac i kosztami realizacji sporządzona przez 
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Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim (projekt uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji). 

W dniu 5 lipca 2023 r. do Zarządu Powiatu wpłynęła petycja mieszkańców z terenu Gminy 

Bądkowo o naprawę drogi powiatowej nr 2625C przebiegającej przez miejscowość 

Toporzyszczewo Stare w roku bieżącym lub w następnym roku budżetowym. Podmiot 

wnoszący petycję wskazał, że oczekuje położenia masy bitumicznej na wskazanym odcinku 

drogi i uznaje, że jest to jedyny sposób na jej naprawę.  W dniu 13 lipca 2023 r. Zarząd 

Powiatu zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

do niezwłocznego dokonania oceny stanu technicznego drogi wskazanej w petycji  

i przedstawienie jej Zarządowi Powiatu wraz z określeniem zakresu prac koniecznych do 

wykonania na tej drodze, możliwości ich wykonania oraz podaniem przybliżonych kosztów  

i planowanego terminu realizacji modernizacji tej drogi. W związku z tym, Dyrektor ZDP 

przedłożył analizę techniczną remontu odcinka drogi powiatowej nr 2625C Żabieniec – 

Kazimierzewo o długości 2,897 km, z której wynika, że w całości jest w złym stanie 

technicznym. Posiada liczne ubytki, nierówności i spękania oraz nierówne pobocze. Od lat 

prócz prac związanych z doraźnym utrzymaniem polegającym m.in. na łataniu dziur, regulacji 

poboczy, koszeniu roślinności przydrożnej nie przeprowadzono na przedmiotowym odcinku 

drogi remontu lub przebudowy. Niezbędne jest przeprowadzenie następujących prac: 

wzmocnienie i wyprofilowanie istniejącej korony drogi, położenie nowej warstwy ścieralnej, 

uzupełnienie poboczy gruntowych kruszywem łamanym, regulacja i odtworzenie 

odwodnienia drogi poprzez odmulenie i oczyszczenie rowów przydrożnych oraz 

przebudowa/remont istniejących zjazdów. Mając na uwadze petycje mieszkańców gminy 

Bądkowo Zarząd Dróg Powiatowych wykonał w lipcu bieżącego roku remont cząstkowy na 

wskazanym odcinku drogi. Remont polegał na wypełnieniu ubytków i zabezpieczeniu 

załamań krawędzi jezdni za pomocą emulsji asfaltowej i grysów przy pomocy remontera 

drogowego (patchera). W związku z tym, proponuję podjąć decyzję o uwzględnieniu 

przedmiotowej petycji i zabezpieczeniu w projekcie budżetu powiatu na 2024 rok środków 

finansowych na wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej i podjęcie działań 

mających na celu pozyskanie środków zewnętrznych na wykonanie remontu przedmiotowego 

odcinka drogi. Realizacja tego przedsięwzięcia będzie uzależniona od możliwości 

finansowych powiatu i środków zewnętrznych pozyskanych na ten cel. Jednocześnie, mając 

na uwadze obecny stan techniczny drogi, proponuję zobowiązać Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych do bieżącego monitorowania stanu tej drogi i wykonywania niezbędnych 

remontów w ramach bieżącego utrzymania dróg, celem zapewnienia bezpieczeństwa ruchu na 

drodze. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia petycji mieszkańców Gminy Bądkowo w sprawie naprawy drogi powiatowej  

nr 2625C przebiegającej przez miejscowość Toporzyszcewo Stare, w wersji przedłożonej, 

uznać petycję za zasadną z przyczyn przedstawionych. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 553/2023 w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców 

Gminy Bądkowo w sprawie naprawy drogi powiatowej nr 2625C przebiegającej przez 

miejscowość Toporzyszcewo Stare. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Petycja mieszkańców z terenu Gminy Bądkowo dotycząca naprawy drogi powiatowej  

nr 2625C przebiegającej przez miejscowość Toporzyszczewo Stare, analiza stanu 

technicznego drogi powiatowej nr 2625C Żabieniec – Kazimierzewo wraz z planowanym 

zakresem prac i kosztami realizacji sporządzona przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

w Aleksandrowie Kujawskim (pismo z dnia 27 lipca 2023 r. znak: DUDiM.071.30.2023), 

projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji, stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 4.2. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące ogłoszenia   

naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu 

Inwestycji Strategicznych edycja ósma – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.2. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu dotyczące ogłoszenia  naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych edycja ósma. 

Możemy złożyć trzy wnioski jeden do 2 mln. zł, drugi do 8 mln. zł, trzeci do 30 mln. zł. 

Chcąc wykorzystać dokumentacje, które posiadamy i kontynuować prace, które już 

wykonujemy, rekomenduję Zarządowi złożenie następujących trzech wniosków, tj.: 

- wniosek pierwszy w limicie do 2 mln. zł - „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C 

Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku ul. Zamkowej w miejscowości Raciążek – etap II” – 

zakres robót przedstawiony jest w piśmie Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

Powiatu, wnioskowana kwota dofinansowania 2 mln. zł, 

- wniosek drugi w liminie do 8 mln. zł - „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu 

aleksandrowskiego – etap II”,  zakres rzeczowy wniosku to: „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2633C ul. Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim – etap II”, czyli kontynuacja zadania 

budowy ronda i „Przebudowa drogi powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin – etap II”, 

kontynuacja zadania, kwota wnioskowanych środków to 8 mln. zł,  

- wniosek trzeci w limicie do 30 mln. zł - „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu 

aleksandrowskiego”, zakres rzeczowy wniosku to: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C 

Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku ul. Szkolnej w miejscowości Raciążek – etap I”, 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V” – kontynuacja 

zadania, „Przebudowa drogi powiatowej nr 2608C Konradowo – Siniarzewo – etap I” – droga 

jest w bardzo złym stanie, kwota wnioskowanych środków 16 mln. zł. Wszystkie drogi,  

o dofinansowanie których proponuję wystąpić, nie tylko wymagają przeprowadzenia 

inwestycji, ale również są przygotowane na nią, gotowe są do przebudowy.   

Otwieram dyskusję.  
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Pani Małgorzata Wdowczyk – przychylam się w całości do propozycji przedstawionej przez 

panią Starostę. 

 

Pan Andrzej Łozicki – ja też. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję złożyć  

3 wnioski do Prezesa Rady Ministrów o dofinansowanie inwestycji drogowych z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych edycja ósma, tj. zadań pn. 

1) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku przy 

ul. Zamkowej w miejscowości Raciążek – etap II” – w limicie do 2 mln. zł wartości 

dofinansowania, kwota wnioskowanych środków 2 mln. zł, 

2) „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II” –  

w limicie do 8 mln. zł wartości dofinansowania, kwota wnioskowanych środków  

8 mln. zł, 

3) „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego” – w limicie do  

30 mln. zł wartości dofinansowania, kwota wnioskowanych środków 16 mln. zł, 

zgodnie z propozycją Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił złożyć 3 wnioski do Prezesa Rady Ministrów o dofinansowanie 

inwestycji drogowych z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji 

Strategicznych edycja ósma, tj. zadań pn. 

1) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku przy 

ul. Zamkowej w miejscowości Raciążek – etap II” – w limicie do 2 mln. zł wartości 

dofinansowania, kwota wnioskowanych środków 2 mln. zł, 

2) „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II” – 

w limicie do 8 mln. zł wartości dofinansowania, kwota wnioskowanych środków 8 mln. zł, 

3) „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego” – w limicie do  

30 mln. zł wartości dofinansowania, kwota wnioskowanych środków 16 mln. zł, 

zgodnie z propozycją Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 11 sierpnia 2023 r. znak: 

RI.042.7.2023 dotyczące ogłoszenia  naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych edycja ósma, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 4.3. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące ogłoszenia   

naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków –  

II edycja – zajęcie stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.3. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu dotyczące ogłoszenia  naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków – II edycja. 

Możemy złożyć 10 wniosków w trzech kategoriach: do 150.000 zł, do 500.000 zł,  

do 3.500.000 zł. Braliśmy udział w pierwszym naborze. Złożyliśmy wówczas trzy wnioski,  

z tego dwa wnioski uzyskały dofinansowanie. Dostaliśmy dofinansowanie na elewację Pałacu 

Trojanowskich w Aleksandrowie Kujawskim i elewację LO w Ciechocinku. Składaliśmy 

wniosek na roboty związane z usunięciem zawilgocenia piwnicy Pałacu Trojanowskich i ten 

wniosek nie uzyskał dofinansowania. W związku z czym proponuję ponowić ten wniosek  

i złożyć go w drugim naborze tj. „Wykonanie prac remontowo – konserwatorskich 

związanych z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku Pałacu 

Trojanowskich”, wnioskowane dofinansowanie 400.000 zł. Dofinansowanie uzyskane na 

zadania określone we wnioskach złożonych w ramach pierwszego naboru,   nie pokrywa 

naszych potrzeb. W związku z tym, proponuję ponowić wnioski złożone w pierwszym 

naborze i określić kwotę wnioskowanego dofinansowania po 400.000 zł. Priorytetem byłyby 

prace remontowo – konserwatorskie związane z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji 

zabytkowego budynku Pałacu Trojanowskich. 

Otwieram dyskusję.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za. 

 

Pan Andrzej Łozicki – dobrze.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję złożyć 3 

wnioski do Prezesa Rady Ministrów o dofinansowanie zadań inwestycyjnych z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków – kolejne etapy, tj.: 

1) wniosek nr 1 w kategorii do 500.000,00 zł – Wykonanie prac remontowo – 

konserwatorskich związanych z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego 

budynku Pałacu Trojanowskich” – wnioskowane dofinansowanie 400.000,00 zł, 

2) wniosek nr 2 w kategorii do 500.000,00 zł – Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego 

budynku pałacu Trojanowskich – wnioskowane dofinansowanie 400.000,00 zł. - kolejny 

etap, 

3) wniosek nr 3 w kategorii do 500.000,00 zł – Rewitalizacja budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku – wnioskowane dofinansowanie 400.000,00 zł. – 

kolejny etap. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił złożyć 3 wnioski do Prezesa Rady Ministrów  

o dofinansowanie zadań inwestycyjnych z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – 

kolejne etapy, tj.: 

1) wniosek nr 1 w kategorii do 500.000,00 zł – Wykonanie prac remontowo – 

konserwatorskich związanych z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego 

budynku Pałacu Trojanowskich” – wnioskowane dofinansowanie 400.000,00 zł, 
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2) wniosek nr 2 w kategorii do 500.000,00 zł – Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego 

budynku pałacu Trojanowskich – wnioskowane dofinansowanie 400.000,00 zł - kolejny 

etap, 

3) wniosek nr 3 w kategorii do 500.000,00 zł – Rewitalizacja budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku – wnioskowane dofinansowanie 400.000,00 zł – 

kolejny etap. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 11 sierpnia 2023 r. znak: 

RI.042.8.2023 dotyczące ogłoszenia  naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków – II edycja, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.4. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z siedzibą w Odolionie w sprawie zmian wysokości opłaty za umieszczenie obiektów  

i urządzeń sieci średniociśnieniowych związanych z przesyłem gazu ziemnego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.4. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie w sprawie zmian 

wysokości opłaty za umieszczenie obiektów i urządzeń sieci średniociśnieniowych 

związanych z przesyłem gazu ziemnego. 

Temat wraca. Mieliśmy te stawki opłat wyższe, później je obniżyliśmy, wychodząc naprzeciw 

SIME POLSKA. Spółka uznała, że te obniżki stawek są zbyt małe i wystąpiła o kolejne 

zmniejszenie stawek. Radni się nie zgodzili i stawki nie zostały ponownie zmniejszone. 

Teraz, Zarząd Dróg Powiatowych występuje o podwyżkę tych stawek. Z uzasadnienia 

Dyrektora ZDP wynika, że tak tanio jak u nas nie ma nigdzie. Wskazuje na faktyczne straty 

ponoszone z uwagi na niskie stawki opłat za zajęcie pasa drogowego. Pamiętając rozterki 

radnych i trud związany z uzyskaniem konsensusu w tej sprawie, mimo, że jestem za 

propozycją podwyższenia tych stawek za zajęcie pasa drogowego, żeby faktycznie je urealnić, 

proponuję skonsultować to z komisjami Rady Powiatu i wypracować stanowisko, które 

będzie zarówno dobre dla powiatu, bo korzystniejsze są dla powiatu wyższe stawki, ale 

również będą akceptowane przez radnych, którzy są za obniżeniem tych stawek, 

argumentując to rozwojem powiatu i zwiększeniem możliwości dostarczenia gazu do 

gospodarstw domowych oraz wyjścia naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców powiatu.  

Otwieram dyskusję? Ja jestem za podwyższeniem stawki opłat za zajęcie pasa drogowego za 

umieszczenie obiektów i urządzeń sieci średniociśnieniowych związanych z przesyłem gazu 

ziemnego. Chciałabym jednak, żeby opinie w tej sprawie wyraziły komisje Rady Powiatu,  

w których powinien uczestniczyć Dyrektor ZDP celem złożenia wyjaśnień w sprawie. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem również za podwyższeniem tych stawek opłat, 

chociaż niedużym. Słuszny wniosek, żeby komisje Rady Powiatu wyraziły swoją opinię w tej 

sprawie. Tym bardziej, że było dużo głosów za jak i przeciw wśród radnych.  
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Pan Andrzej Łozicki – Zarząd Powiatu reprezentuje interesy powiatu i nie możemy dopuścić 

do sytuacji, żebyśmy dopłacali do utrzymania dróg. Uchwała Rady Powiatu w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego była z 2020 r. Ceny od tamtego 

czasu wzrosły. Komisje muszą się w tej sprawie wypowiedzieć. Moim zdaniem wyjściowa 

stawka to 100 zł za 1m2. Jest to kwota realna, przy obecnych kosztach utrzymania dróg. 

Zwiększenie stawki pozwoli nam na zmniejszenie wydatków na utrzymanie dróg. Moja 

propozycja to 100 zł, taką stawkę ma Powiat Radziejowski i Powiat Inowrocławski. Zarząd 

Powiatu powinien stać na straży interesów powiatu.  

 

Pani Lidia Tokarska – możemy zaproponować kwotę 100 zł za m2. Proszę, żeby pan 

Wicestarosta i pan Dyrektor ZDP przedstawili stanowisko Zarządu Powiatu na posiedzeniach 

komisji Rady Powiatu.   Czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję 

zaakceptować propozycję Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim z siedzibą w Odolionie w sprawie podniesienia opłaty za zajęcie pasa drogowego 

dróg powiatowych do kwoty 100,00 zł/m2 i przekazać wniosek do zaopiniowania przez 

Komisję Mienia i Infrastruktury Technicznej oraz  Komisję Finansowo - Budżetową.   

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zaakceptować propozycję Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie w sprawie podniesienia opłaty za zajęcie 

pasa drogowego dróg powiatowych do kwoty 100,00 zł/m2 i postanowił przekazać wniosek do 

zaopiniowania przez Komisję Mienia i Infrastruktury Technicznej oraz  Komisję Finansowo - 

Budżetową.   

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 7 sierpnia 

2023 r. znak: DUDiM.071.32.2023 w sprawie zmian wysokości opłaty za umieszczenie 

obiektów i urządzeń sieci średniociśnieniowych związanych z przesyłem gazu ziemnego w 

pasie drogi, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.5. Sprawozdanie Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego 

w Raciążku z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego  

za I półrocze 2023 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.5. Sprawozdanie Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z wykonania planu 

finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2023 roku. 

Planowane dochody SP ZL-O w Raciążku wykonał już w 50,77%, natomiast koszty 

wykonane są w 39,36%. Jeśli wykonanie wydatków będzie w tej samej wysokości to  

w drugim półroczu możemy spodziewać się zysku.   
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Pan Andrzej Łozicki – brak wykonania, czy niski procent wykonania w niektórych 

pozycjach wynika z tego, że faktury spływają z opóźnieniem np. za energię elektryczną.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego  

za I półrocze 2023 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku za I półrocze 2023r.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

9 sierpnia 2023 r. znak: PS.8023.8.2023 wraz z pismem Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczegow Raciążku z dnia 14 lipca 2023 r. l.dz. 

333/2023 (data wpływu 28.07.2023r.) i sprawozdaniem Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za I półrocze 2023 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.6. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie podjęcia działań związanych  

z dostosowaniem szkoły w zakresie jej rozbudowy o brakujące pomieszczenia 

dydaktyczne, salę gimnastyczną z adaptacją istniejącej sali na pomieszczenia 

sanitarne oraz boiska wielofunkcyjnego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.6. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie podjęcia działań 

związanych z dostosowaniem szkoły w zakresie jej rozbudowy o brakujące pomieszczenia 

dydaktyczne, salę gimnastyczną z adaptacją istniejącej sali na pomieszczenia sanitarne oraz 

boiska wielofunkcyjnego. 

Dyrektor SPS Nr 4 uczestniczyła w posiedzeniu Zarządu Powiatu, na którym prosiliśmy, żeby 

przedłożyła wstępną wycenę wykonania dokumentacji technicznej na wszystkie planowane 

prace. Z przedłożonej informacji wynika, że na zapytanie odpowiedziały trzy firmy i średnia 

cena wyniosła 301.720 zł. Jeśli byłaby zgoda Zarządu to wybrana by została oferta  

z najniższą ceną, której nie znamy. Brakuje mi tego. Proponuję zwrócić się do pani Dyrektor 

o przedstawienie informacji jakie dokładnie były ceny złożonych ofert. Podejmowanie 

decyzji w tym momencie o przeznaczeniu 301 tys. zł na wykonanie dokumentacji nie jest 

dobrym rozwiązaniem. Jest to bardzo duża kwota, byłby to chyba najdroższy projekt 

dokumentacji wykonanej ze środków budżetu powiatu. Zakres dokumentacji miałby 
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obejmować rozbudowę szkoły o brakujące pomieszczenia dydaktyczne, salę gimnastyczną  

z adaptacją istniejącej sali na pomieszczenia sanitarne oraz budowę boiska wielofunkcyjnego. 

Uważam, że ta kwota jest gigantycznie wysoka i niewykonalna dla budżetu powiatu. Dlatego 

proponuję wstrzymać się z decyzją w przedmiotowej sprawie. Być może przy konstrukcji 

budżetu powiatu na 2024 r. znajdziemy możliwości finansowe, żeby zabezpieczyć środki  

na to zadanie na przyszły rok. Uważam, że powinniśmy potraktować to zadanie jako priorytet 

na przyszły rok.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wystąpić do 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o przedłożenie 

na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu cen wszystkich złożonych ofert wykonania projektu 

rozbudowy szkoły o brakujące pomieszczenia dydaktyczne, salę gimnastyczną z adaptacją 

istniejącej sali na pomieszczenia sanitarne oraz boiska wielofunkcyjnego.   

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił wystąpić do Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 4 

w Aleksandrowie Kujawskim o przedłożenie na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu cen 

wszystkich złożonych ofert wykonania projektu rozbudowy szkoły o brakujące pomieszczenia 

dydaktyczne, salę gimnastyczną z adaptacją istniejącej sali na pomieszczenia sanitarne oraz 

boiska wielofunkcyjnego.   

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

10 sierpnia 2023 r. znak: PS.4324.12.2.2023 wraz z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 4 sierpnia 2023 r.  

w sprawie podjęcia działań związanych z dostosowaniem szkoły w zakresie jej rozbudowy  

o brakujące pomieszczenia dydaktyczne, salę gimnastyczną z adaptacją istniejącej sali  

na pomieszczenia sanitarne oraz boiska wielofunkcyjnego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przerwa w posiedzeniu 8:20 – 8:25 

 

Ad 4.7. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wstępnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej inwestycji polegającej 

na dokończeniu ogrodzenia przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.7. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wstępnej dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej inwestycji polegającej na dokończeniu ogrodzenia przy Zespole Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 
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Dyrektor ZS Nr 1 CKP przedstawiła wstępną dokumentację projektowo – kosztorysową 

inwestycji polegającej na dokończeniu ogrodzenia terenu szkoły. Wartość kosztorysowa robót 

z vat 412.999,84 zł. Wydatek jest uzasadniony, ogrodzenie terenu szkoły jest potrzebne, ale 

koszt ogromny.  

 

Pan Andrzej Łozicki – miały być wykorzystane elementy ze starej konstrukcji ogrodzenia. 

Można częściowo zastosować tańsze ogrodzenie np. słupki i siatka, a nie na całości gotowe 

przęsła. Ogrodzenie to miało być robione bardziej gospodarskim podejściem. Przedstawiona 

kwota jest bardzo wysoka. Trzeba rozmawiać w tej sprawie z panią Dyrektor, żeby w jakiś 

sposób obniżyć koszty.  

 

Pani Paulina Smykowska – w przedłożonym kosztorysie jest rozbite na ogrodzenie od 

strony północnej Z. Krasickiego na kwotę 236.034,28 zł obejmujące ogrodzenie z gotowych 

przęseł i bramę przesuwną i ogrodzenie od strony wschodniej na kwotę 176.965,55 zł 

obejmujące ogrodzenie z siatki panelowej na słupkach obsadzonych w betonie.  

 

Starosta Aleksandrowski połączyła się telefonicznie z Dyrektorem ZS Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – zadała pytanie, jak zaplanowana jest budowa ogrodzenia, od której 

strony jakie będzie ogrodzenie? 

 

Pani Kamila Łukomska Dyrektor ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 

odpowiedziała, że ogrodzenie zaplanowane jest wokół całego terenu szkoły. Są dwie opcje. 

Pierwsza opcja od ulicy Krasickiego, zgodnie z rekomendacją Konserwatora Zabytków, 

zaplanowane jest ogrodzenie takie jak jest obecnie od ulicy Wyspiańskiego, ale może być 

zmiana na ogrodzenie panelowe, wtedy byłoby tańsze o ok. 100 tys. zł.   Zgadzam się, że 

zaplanowane ogrodzenie od ulicy Krasickiego wyszło dość drogo, jest to duża inwestycja. 

Ogrodzenie to miałoby być do Doliny Szwajcarskiej. Od strony parku, wzdłuż stawu, za 

hydrofornią jest planowane ogrodzenie, praktycznie obejmowałoby cały teren szkoły.  Mapa 

jest przedłożona.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli ogrodzenie będzie z każdej strony. Brama jest przewidziana na 

wyjazd w pole? 

 

Pani Kamila Łukomska – bram jest kilka. Brama od strony Orlika musi być ze względów 

bezpieczeństwa, druga brama przewidziana jest przy wjeździe na pole, trzecia brama za 

budynkiem byłego internatu, gdzie jest droga, której nie możemy zamknąć.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli w przedłożonym kosztorysie, gdzie wartość robót  oszacowana 

jest na 412.999,84 zł planowane jest ogrodzenie od ulicy Krasickiego takie samo jak od ulicy 

Wyspiańskiego z przęseł metalowych, a w wariancie tańszym byłoby ogrodzenie panelowe.  
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Pani Małgorzata Wdowczyk – czy Konserwator Zabytków wyrazi zgodę na oba rodzaje 

ogrodzenia? 

 

Pani Kamila Łukowska – tak, to panelowe też mogłoby być, wówczas koszt byłby mniejszy.  

 

Pani Lidia Tokarska – podziękowała Dyrektorowi ZS Nr 1 CKP za wyjaśnienia i zakończyła 

połączenie telefoniczne. 

 

Pani Lidia Tokarska – ogrodzenie dotyczy części terenu szkoły, bramy to istotny koszt, ale 

one są potrzebne, żeby wyjechać sprzętem chociażby na pole, które nie jest ogrodzone.  

Moim zdaniem całe ogrodzenie powinno być zrobione w systemie panelowym, tańszym. 

Realizacja możliwa byłaby w przyszłym roku, na pewno nie w tym roku.  

 

Pani Paulina Smykowska – projektant musiałby zmienić kosztorys uwzględniając zmianę 

rodzaju ogrodzenia na panelowe od ulicy Krasickiego.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy na terenie gdzie działka nie sąsiaduje z drogą mogłoby 

być zastosowane zielone ogrodzenie – żywopłot? Myślę, że koszt byłby niższy, kwestia 

jedynie jego utrzymania.  

 

Pani Lidia Tokarska – żywopłot nie spełnia kryterium ogrodzenia terenu szkoły.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – w naszych warunkach może nie spełnia, ale byłam  

w szkołach w zachodniej Europie, gdzie teren szkoły nie był ogrodzony, dzieci były 

świadome, że muszą dbać o swoje bezpieczeństwo.  Dla osoby, która będzie chciała wejść na 

teren szkoły ogrodzenie nie będzie miało znaczenia, przejdzie przez nie.  

 

Pani Lidia Tokarska – brak ogrodzenia od strony lasu, od Dolinki Szwajcarskiej, od pól, od 

strony parku nie zagraża bezpieczeństwu uczniów, najważniejsze jest ogrodzenie od ulicy 

Krasickiego.  

 

Pani Paulina Smykowska – jeżeli koszt ogrodzenia jest zbyt wysoki to można wykonać je  

w etapach.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z dokumentacją projektowo – kosztorysową wykonania ogrodzenia terenu Zespołu Szkół nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim, proponuję zobowiązać Dyrektora do przedłożenia 

nowego kosztorysu inwestorskiego obejmującego wykonanie całego ogrodzenia z panelu 

ogrodzeniowego (łącznie z bramami).  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu zapoznał się z dokumentacją projektowo – kosztorysową wykonania 

ogrodzenia terenu Zespołu Szkół nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim i zobowiązał 

Dyrektora do przedłożenia nowego kosztorysu inwestorskiego obejmującego wykonanie 

całego ogrodzenia z panelu ogrodzeniowego (łącznie z bramami).  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 31 lipca 

2023 r. znak: PS.4324.19.1.2023 wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 26 lipca 2023 r. l.dz. 556/2023 w sprawie wstępnej 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej inwestycji polegającej na dokończeniu ogrodzenia 

przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.8. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące zakresu i kalkulacji kosztów wykonania prac 

wynikających z ekspertyzy Kujawsko – Pomorskiego Komendanta Wojewódzkiego 

Państwowej Straży Pożarnej, pismo w sprawie zabezpieczenia środków finansowych 

w wysokości 149.000,00 zł na wykonanie zabezpieczeń p.poż. zawartych w ekspertyzie 

oraz pismo w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w wysokości 35.000,00 zł 

z przeznaczeniem na odtworzenie istniejącej zamurowanej piwnicy na potrzeby 

utworzenia pomieszczenia magazynowego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.8. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące zakresu i kalkulacji 

kosztów wykonania prac wynikających z ekspertyzy Kujawsko – Pomorskiego Komendanta 

Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej, pismo w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych w wysokości 149.000,00 zł na wykonanie zabezpieczeń p.poż. zawartych  

w ekspertyzie oraz pismo w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w wysokości 

35.000,00 zł z przeznaczeniem na odtworzenie istniejącej zamurowanej piwnicy na potrzeby 

utworzenia pomieszczenia magazynowego. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 przedłożyła wykaz prac, które należy wykonać 

zgodnie z zaleceniem Państwowej Straży Pożarnej. Myślę, że należy przychylić się do 

wykonania prac w zakresie zabezpieczeń p.poż. zawartych w ekspertyzie, oszacowanych na 

149.000 zł. Jeśli chodzi o 35.000 zł na adaptację piwnicy na magazyn, który przeznaczony 

miałby być na usunięte materiały palne z nieużytkowanego poddasza budynku, czy dobrze to 

rozumiem? 

 

Pani Paulina Smykowska – chodzi o zabezpieczenie przeciw pożarowe. Na strychu znajdują 

się w tej chwili ławki, stoliki, które są materiałem palnym i nie mogą się tam znajdować. 

Znaleziono w piwnicy pomieszczenie, które wymaga małego remontu, żeby to wszystko co 

jest na strychu przenieść i zmagazynować w piwnicy.  
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Pani Lidia Tokarska – czy trzeba te rzeczy przenosić do piwnicy, skoro są na strychu to nie 

są użytkowane przez szkołę?  

 

Pani Paulina Smykowska – ale nie chcą tego wyrzucać, bo są tam ławki, które są w dobrym 

stanie i szkoda je wyrzucić.  

 

Pani Lidia Tokarska – dlaczego dobre ławki nie są używane, dlaczego sprzęt sportowy leży 

na strychu? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – zapas ławek zawsze powinien być, nie wiadomo jaki danego 

roku będzie nabór. Trzeba sprawdzić stan tych ławek, bo jeżeli zły to spisać i skasować. Czy 

nie mamy w obiektach powiatu miejsca, gdzie ten sprzęt mógłby być składowany? 

 

Pani Paulina Smykowska – nie.  

 

Pan Andrzej Łozicki – chodzi tu o bezpieczeństwo uczniów, adaptacja piwnicy wiąże się  

z zaleceniami Straży. Jeżeli na strychu jest sprzęt łatwopalny to trzeba go usunąć. Uważam, że 

pomieszczenie gospodarcze przydałoby się w szkole, gdzie by można niektóre rzeczy 

przechować. Uważam, że przedstawiony zakres prac należy potraktować jako całość. Na 

bezpieczeństwie dzieci nie możemy oszczędzać.  

 

Pani Lidia Tokarska – ja proponuję wystąpić do pani Dyrektor, żeby przedstawiła na czym 

będzie polegała adaptacja piwnicy.  

 

Pani Paulina Smykowska – 149.000 zł to jest projekt plus wykonanie? 

 

Pani Lidia Tokarska – tak.  

 

Sekretarz Powiatu połączyła się telefonicznie z Dyrektorem SPS Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – zadała pytanie, jaki jest zakres prac adaptacji piwnicy, przeznaczonej 

na magazyn? 

 

Pani Edyta Jaszczak Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – odpowiedziała, że trzeba zdemontować zamurowany otwór drzwiowy, 

zdemontować schody, są tam gołe ściany, nie ma w zasadzie posadzki, bo kiedyś był węgiel, 

trzeba by oczyścić  posadzkę, zaizolować, zrobić wylewkę na posadzkę, położyć tynk na 

ściany, doprowadzić energię elektryczną w celu zapewnienia oświetlenia, zamontować drzwi, 

zamontować schody i barierki zewnętrzne i daszek, żeby zabezpieczyć w razie deszczu, żeby 

nie wpływała tam woda.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy tam jest wentylacja? 
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Pani Edyta Jaszczak – nie ma wentylacji, też trzeba będzie ją zrobić. Zamurować będzie 

trzeba jeszcze kawałek ściany, gdzie jest przejście do dalszej części piwnicy. Ta część 

piwnicy, którą chcemy zaadoptować kiedyś była użytkowana przez szkołę.  

 

Pani Lidia Tokarska – jak duże jest to pomieszczenie w metrach kwadratowych? 

 

Pani Edyta Jaszczak -  nie mierzyliśmy tego pomieszczenia, zakładam, że ok. 20 m2.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli nie ma tam okna, nie ma wentylacji, nie ma prądu.  

 

Pani Edyta Jaszczak – tak, bo było to pomieszczenie na skład węgla. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy jak to pomieszczenie zaadoptujecie to będzie do niego na tyle 

łatwy dostęp, że bez problemu będzie można przenieść tam ławki, stoły, sprzęt sportowy? 

 

Pani Edyta Jaszczak – nie będzie to takie proste, ale na pewno wszystko się tam zmieści, 

sprzęt, który mamy na strychu i jeszcze będzie wolne miejsce na inny sprzęt, jak będzie taka 

potrzeba. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ile tego sprzętu jest na strychu?  

 

Pani Edyta Jaszczak – nie wiem dokładnie, ale samych krzesełek jest ponad 40 sztuk, jest 

kozioł, są materace. Do tego pomieszczenia można wynieść część piłek, część pomocy, które 

są w klasie nieużywane, głównie chodzi o sprzęt sportowy. Na strychu są ławki, chyba 8 

sztuk.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jaką pani widzi możliwość zrobienia wentylacji, bez 

wentylacji wszystko zbutwieje, ulegnie zniszczeniu? 

 

Pani Edyta Jaszczak -   wentylację można zrobić tak, od razu na zewnątrz wybić otwór  

i drugi otwór do dalszej części piwnicy, żeby była rotacja powietrza.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – 35.000 zł nie wystarczy na prace adaptacyjne piwnicy. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy spełniłoby to warunki wentylacji?  

 

Pani Edyta Jaszczak – tylko w magazynie oleju jest wymóg, że musi być wentylacja 

nawiewno – wywiewna, natomiast w pomieszczeniu magazynowym takiego wymogu nie ma, 

wystarczy jedna kratka wentylacyjna. Piwnica jest bardzo sucha. 

 

Pani Lidia Tokarska – wynosimy rzeczy łatwopalne ze strychu, a czy możemy je umieścić  

w piwnicy i to jeszcze w pobliży kotłowni? Czy sprawdzała to pani? Czy nie będzie tak, że  

za rok będziemy musieli ten sprzęt wynosić z piwnicy, ponieważ są to rzeczy łatwopalne  

i umieszczone zostały w miejscu, które nie jest do tego wskazane? 
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Pani Edyta Jaszczak -   nie, jeżeli jest murowana ściana to nie ma przeciwskazań. Do tego 

pomieszczenia piwnicznego będzie wejście tylko z zewnątrz. Od środka nie będzie przejścia.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy w kwocie 149.000 zł mieści się projekt i wykonanie? 

 

Pani Edyta Jaszczak – tak. Chciałam zrobić z środków na uczniów z Ukrainy system 

nawiewno – wywiewny, ale nie mogłam tego zrobić ponieważ do tego potrzebny jest projekt. 

Stąd w projekcie na całość zadania ujęty jest projekt wentylacji. Sam projekt wentylacji to 

kwota ok. 5 tys. zł. Taniej jest zrobić ten  projekt w ramach dokumentacji na całość zadania. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy w kwocie 149.000 zł są środki na wykonanie tej wentylacji, 

montaż tego urządzenia? 

 

Pani Edyta Jaszczak – tak. 

 

Pani Lidia Tokarska – czyli w kwocie tej jest projekt, zakup, montaż. 

 

Pani Edyta Jaszczak – tak, jest wszystko projekt, zakup i montaż. 

 

Pan Andrzej Łozicki – ja również obawiam się, że kwota 35.000 zł przy tym zakresie prac 

będzie niewystarczająca. 

 

Pani Edyta Jaszczak – damy radę, musi ta kwota wystarczyć. 

 

Pani Lidia Tokarska – podziękowała Dyrektorowi SPS Nr 4 za wyjaśnienia i zakończyła 

połączenie telefoniczne. 

 

Pani Paulina Smykowska – zastanawiam się czy w przypadku adaptacji piwnicy wymagane 

będzie pozwolenie na budowę, to jest budynek użyteczności publicznej. 

 

Pani Lidia Tokarska – myślę, że tak. Trzeba zacząć od projektu, uzgodnień, a na końcu jest 

wykonanie. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ta kwota wystarczy na uzgodnienia moim zdaniem. 

 

Pani Lidia Tokarska – być może, okaże się to w realizacji. Chodzi łącznie o kwotę 184.000 

zł, którą musimy zabezpieczyć w budżecie i podjąć prace, żeby było bezpiecznie i dobrze dla 

szkoły. Spodziewamy się środków do budżetu. Zabezpieczmy tę kwotę w wydatkach 

inwestycyjnych na najbliższej sesji Rady Powiatu. Pani Dyrektor podejmie czynności w celu 

zrealizowania przedstawionych zadań, m.in. wykonania dokumentacji, uzyskania uzgodnień. 

Zadanie jest do wykonania na ten rok. 

 



18 
 

 

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zabezpieczyć 

środki w wysokości 184.000,00 zł na wykonanie zabezpieczeń p.poż oraz na utworzenie 

pomieszczenia magazynowego i zobowiązać Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 

w Aleksandrowie Kujawskim do przedłożenia informacji w zakresie ostatecznego terminu 

wykonania dokumentacji projektowej oraz wszelkich niezbędnych pozwoleń.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zabezpieczyć środki w wysokości 184.000,00 zł na wykonanie 

zabezpieczeń p.poż oraz na utworzenie pomieszczenia magazynowego i zobowiązał Dyrektora 

Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim do przedłożenia informacji 

w zakresie ostatecznego terminu wykonania dokumentacji projektowej oraz wszelkich 

niezbędnych pozwoleń.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

10 sierpnia 2023 r. znak: ps.4324.18.1.2023 wraz z pismami Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 4 sierpnia 2023 r. 

dotyczącymi: zakresu i kalkulacji kosztów wykonania prac wynikających 

z ekspertyzy Kujawsko – Pomorskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży 

Pożarnej oraz zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie zabezpieczeń p.poż. 

zawartych w ekspertyzie oraz na odtworzenie istniejącej zamurowanej piwnicy na potrzeby 

utworzenia pomieszczenia magazynowego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotycząca efektów podjętych działań w sprawach dotyczących Zespołu Szkół Nr 1 

CKP. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca efektów podjętych działań w sprawach 

dotyczących Zespołu Szkół Nr 1 CKP. 

W związku z wnioskami Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu z dnia  

20 czerwca 2023 r. Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 27 czerwca 2023 r. wystąpił do 

Dyrektora ZS Nr 1 CKP o szczegółową informację w zakresie wskazanym we wnioskach. 

Otrzymaliśmy tę informację. Pani Dyrektor informuje, że kamień znajdujący się przy bramie 

wjazdowej na teren szkoły w ocenie konserwatora zabytków nie ma żadnej wartości, ani 

historycznej, ani artystycznej. Ponadto konserwator zabytków stwierdziła, że kamień jest 

posadowiony w niewłaściwym miejscu i powinien być jak najszybciej usunięty. To jest 

odpowiedź na wniosek komisji, żeby zadbać o ten zabytek. Druga sprawa. Nowe nasadzenia 

w parku będą możliwe w miejscu drzew, które zostały uszkodzone przez zjawiska 

atmosferyczne lub były chore, a które muszą zostać usunięte. Te nasadzenia mają 
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rekompensować ich stratę. Wybór gatunków drzew musi być uzgodniony z konserwatorem 

zabytków i wpisywać się w charakter parku. Większość dotychczasowych nasadzeń, w ocenie 

konserwatora zabytków, nie ma uzasadnienia, i ich miejsce jest zupełnie przypadkowe. Pani 

konserwator rekomendowała by wrócić do historycznego wyglądu parku. Trzecia sprawa. 

Aktualnie dyrekcja ZS Nr 1 CKP czeka na decyzję konserwatora w sprawie usunięcia 

obumarłych drzew. Po uzyskaniu zgody drzewa zostaną bezzwłocznie usunięte. Dotyczy to 

wniosku o usunięcie obumarłych drzew na terenie parku. Musimy pamiętać, że jest to teren 

objęty ochroną i musimy uzyskać decyzję konserwatora w tym zakresie. Czwarta sprawa. 

Dyrekcja ZS Nr 1 CKP zwróciła się do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o opinię  

w sprawie chodnika / parkingu przy wejściu do budynku wynajmowanego przez Agencję 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. W ocenie Dyrektora ZDP należy zedrzeć 

istniejącą warstwę bitumiczną, przygotować podbudowę pod nową warstwę i nałożyć nową 

warstwę ścieralną o grubości 4 cm. Do wskazanych przez Dyrektora ZDP lokalnych firm, 

które wykonują roboty drogowe, w których zakresie jest m.in. kładzenie warstw bitumicznych 

(asfaltowych) na drogach i ścieżkach rowerowych wysłane zostały zapytania o szacunkowy 

koszt naprawy. Dotyczy to wniosku o poprawę nawierzchni chodnika/parkingu przy wejściu 

do budynku wynajmowanego przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 

Faktycznie ten parking jest w stanie tragicznym.  

 

Pani Paulina Smykowska – pani Dyrektor ZS Nr 1 CKP odrębnym pismem przedstawiła 

informację o dalszych czynnościach podejmowanych przez szkołę w omawianym zakresie  

i przedstawiła m.in. wartość robót drogowych związanych z remontem parkingu. 

 

Pani Lidia Tokarska – wartość oferty wynosi 50.199,53 zł netto. Czyli brutto wyniesie  

ok. 60 tys. zł. W tym przypadku również chyba potrzebne jest pozwolenie na budowę. 

 

Pani Paulina Smykowska – wydaje mi się, że tak, myszą być uzgodnienia, teren objęty 

ochroną zabytków, czyli pozwolenie na budowę i zgoda konserwatora zabytków. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy jesteśmy za tym, żeby ten parking remontować w tym roku czy  

w przyszłym? Czy zdążymy jeszcze w tym roku wykonać to zadanie, biorąc pod uwagę czas 

na dokonanie wszelkich uzgodnień? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – musi być asfalt, czy może być kostka brukowa? 

 

Pani Paulina Smykowska – na kostkę konserwator nie wyraził zgody. Jest tam w tej chwili 

asfalt i ma być odtworzenie.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – kostka bazaltowa pięknie by tam wyglądała.  

 

Pani Lidia Tokarska – jestem za wykonaniem remontu tego parkingu, ale w czasie kiedy 

będzie sucho i ciepło.  
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Pani Paulina Smykowska – nie wiem ile czasu potrzeba na uzyskanie pozwolenia na 

budowę i zgody konserwatora. 

 

Pani Lidia Tokarska – niech Dyrektor ZS Nr 1 przedstawi nam realny termin wykonania 

zadania, czy to będzie wczesna jesień, czy wiosna. Po uzyskaniu tej informacji podejmiemy 

decyzję o zabezpieczeniu środków finansowych na to zadanie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu 

zapoznał się z informacją Dyrektora Szkoły nr 1 CKP dotyczącą wniosków Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska i postanowił przekazać ją na posiedzenie Komisji 

Rolnictwa. Jednocześnie proponuję podjąć decyzję w sprawie zabezpieczania środków na 

remont parkingu/chodnika po uzyskaniu informacji od Dyrektora na temat przewidywanego 

terminu wykonania tych prac po uzyskaniu niezbędnych pozwoleń. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Dyrektora Szkoły nr 1 CKP dotyczącą wniosków 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska i postanowił przekazać na posiedzenie Komisji 

Rolnictwa, jednocześnie Zarząd Powiatu podejmie decyzję w sprawie zabezpieczania środków 

na remont parkingu/chodnika po uzyskaniu informacji od Dyrektora na temat 

przewidywanego terminu wykonania tych prac po uzyskaniu niezbędnych pozwoleń. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 31 lipca 

2023 r. znak: PS.4324.24.1.2023 wraz z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 25 lipca 2023 r. dotyczącą podjętych działań w zakresie 

wniosków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie:  zabezpieczenia przed dalszym niszczeniem kamienia, 

znajdującego się w parku przy szkole, nowych nasadzeń i usunięcia obumarłych drzew, 

poprawy nawierzchni chodnika/parkingu przy wejściu do budynku wynajmowanego przez 

Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

11 sierpnia 2023 r. znak: PS.4324.24.2.2023 wraz z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 10 sierpnia 2023 r. dotyczącą podjętych działań  

w zakresie wniosków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie:  zabezpieczenia przed dalszym 

niszczeniem kamienia, znajdującego się w parku przy szkole, nowych nasadzeń i usunięcia 

obumarłych drzew, poprawy nawierzchni chodnika/parkingu przy wejściu do budynku 

wynajmowanego przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, stanowi załącznik 

do protokołu. 
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Ad 4.10. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

w sprawie wniosku Pana Andrzeja Waldowskiego dotyczącego sprzedaży pozostałości 

łącznika przy Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.10. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie wniosku Pana Andrzeja Waldowskiego 

dotyczącego sprzedaży pozostałości łącznika przy Liceum Ogólnokształcącym  

w Ciechocinku. 

 

Pan Andrzej Łozicki – pan Andrzej Waldowski jeszcze raz się zwraca o rozważenie 

możliwości sprzedaży przedmiotowej nieruchomości.  

 

Pani Paulina Smykowska – pan Andrzej Waldowski otrzymał odpowiedź na swój wniosek, 

udzielona została mu informacja przez Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 25 lipca 2023 r. negatywnie rozpatrzył 

wniosek FORM-PLASTIC Przedsiębiorstwo Produkcyjno–Usługowo–Handlowe Andrzej 

Waldowski z siedzibą w Ciechocinku dotyczący zakupu części budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku tzw. łącznika i zajął stanowisko, że na dzień dzisiejszy 

nie widzi możliwości sprzedaży tej nieruchomości, biorąc pod uwagę stan prawny 

nieruchomości, negatywną opinię Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków dotyczącą 

możliwości dokonania rozbiórki „łącznika” i opinię Narodowego Instytutu Dziedzictwa 

dotyczącą braku możliwości wykreślenia go z rejestru zabytków. Jednocześnie, Zarząd 

Powiatu postanowił wystąpić do Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o wyrażenie opinii w przedmiotowej sprawie. 

 

Pan Andrzej Łozicki – pan Andrzej Waldowski uzyskał prawomocne pozwolenie na 

odbudowę zabytkowego hotelu Mullera i zwrócił się o ponowne wystąpienie do 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Toruniu o wyrażenie zgody na demontaż 

przedmiotowego łącznika i jego sprzedaż.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy występujemy do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków  

w Toruniu o wyrażenie zgody na demontaż przedmiotowego łącznika? 

 

Pan Andrzej Łozicki – jestem za. Ale uważam, że konserwator nie wyrazi zgody, bo łącznik 

jest nierozerwalną częścią budynku szkoły. 

 

Pani Paulina Smykowska – może należałoby zaczekać na stanowisko Komisji Mienia 

Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego w tej sprawie. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję rozpatrzyć 

wniosek pana Andrzeja Waldowskiego po uzyskaniu opinii właściwych Komisji w sprawie 

sprzedaży łącznika / wstrzymać się z podjęciem decyzji do momentu otrzymania opinii 

Komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu postanowił rozpatrzyć wniosek Pana Andrzeja Waldowskiego po uzyskaniu 

opinii właściwych Komisji w sprawie sprzedaży łącznika / wstrzymać się z podjęciem decyzji 

do momentu otrzymania opinii Komisji. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 10 sierpnia 

2023 r. znak: GN.Gg.680.44.2023 wraz z wnioskiem Andrzeja Waldowskiego z dnia  

9 sierpnia 2023 r. dotyczącym sprzedaży tzw. „łącznika” przy Liceum Ogólnokształcącym  

w Ciechocinku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.11. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

w zakresie przygotowania szkoły do nowego sezonu grzewczego oraz funkcjonowania 

szklarni. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.11. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie przygotowania szkoły do nowego sezonu 

grzewczego oraz funkcjonowania szklarni. 

Z informacji przedłożonej przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP wynika, że obecnie 

posiadana ilość opału wynosi 405.533 kg. W styczniu 2023 r. zostało zakupione 460 ton miału 

o wartości 549.178,88 zł. W przekonaniu dyrekcji szkoły jest to ilość, która powinna 

wystarczyć do końca roku 2023. Aktualne ceny zakupu opału do istniejącej kotłowni wahają 

się między 850, a 1.300 zł netto za tonę. Środki finansowe zabezpieczone w budżecie szkoły 

wynoszą 120 tys. zł i są wystarczające do ewentualnego zakupu materiału opałowego. 

Uważam, że należy zwrócić się do Dyrektora, żeby dokonali teraz zakupu opału na przyszły 

okres grzewczy, a nie jesienią, zimą gdy ceny będą wyższe. To jest oczywiście do rozważenia 

przez szkołę.  

Od 15 maja 2023 r. prowadzona jest sprzedaż pomidorów. Do 31 lipca 2023 r. sprzedano 

32.130,70 kg produktu. Początkowo cena detaliczna wahała się między 10–15 zł za kg, a 

hurtowa między 8-10 zł. Obecnie cena detaliczna wynosi 4-6 zł za kg, a cena hurtowa 3-4 zł 

za kg. Na dzień 31 lipca dochód ze sprzedaży pomidorów wyniósł 139.649,70 zł. Nie wiem 

jaki to jest procent wykonania. Proszę, żeby Skarbnik Powiatu przedłożył informację na 

koniec miesiąca o stopniu wykonania dochodów w gospodarstwie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z informacją Dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, proponuję zobowiązać Dyrektora do 

jak najszybszego zakup opału na kolejny sezon grzewczy w ramach posiadanych środków 

budżetowych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 



23 
 

 

 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP 

w Aleksandrowie Kujawskim i zobowiązał Dyrektora do jak najszybszego zakup opału na 

kolejny sezon grzewczy w ramach posiadanych środków budżetowych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

11 sierpnia 2023 r. znak: PS.4324.24.2.2023 wraz z informacją Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 10 sierpnia 2023 r. l.dz. 577/2023 w zakresie 

przygotowania szkoły do nowego sezonu grzewczego oraz funkcjonowania szklarni, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.12. a) Projekt umowy  z Generali Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. z siedzibą  

w Warszawie na „Ubezpieczenie pojazdów mechanicznych Powiatu 

Aleksandrowskiego”, 

b) Projekt umowy z Towarzystwem Ubezpieczeń Inter Polska S.A. z siedzibą  

w Warszawie na ”Ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.12. a) Projekt umowy  z Generali 

Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. z siedzibą w Warszawie na „Ubezpieczenie pojazdów 

mechanicznych Powiatu Aleksandrowskiego”, b) Projekt umowy z Towarzystwem 

Ubezpieczeń Inter Polska S.A. z siedzibą w Warszawie na ”Ubezpieczenie odpowiedzialności 

cywilnej Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku”. 

 

Pani Paulina Smykowska – Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 4 sierpnia 2023 r. 

zatwierdził protokół z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego o wartości 

mniejszej niż progi unijne w trybie podstawowym bez przeprowadzania negocjacji na 

„Ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz  

z  jednostkami organizacyjnymi” w podziale na 4 części i postanowił: 

1) dla części I „Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej oraz osób Powiatu 

Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi” unieważnić postępowanie 

ponieważ oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza 

przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, a zamawiający nie ma możliwości zwiększenia 

tej kwoty, 

2) dla części II „Ubezpieczenie pojazdów mechanicznych Powiatu Aleksandrowskiego” 

dokonać wyboru najkorzystniejszej oferty wykonawcy Generali Towarzystwo Ubezpieczeń 

Spółka Akcyjna z siedzibą w Warszawie z ceną brutto 77.384 zł,  

3) dla części III „Ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku” dokonać wyboru najkorzystniejszej 

oferty wykonawcy Towarzystwo Ubezpieczeń Inter Polska Spółka Akcyjna z siedzibą  

w Warszawie z ceną brutto 39.972 zł,  
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4) dla części IV „Ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej nadwyżkowej Powiatu 

Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi” wstrzymać się z wyborem 

najkorzystniejszej oferty wykonawcy do czasu wyboru wykonawcy dla części I 

„Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej oraz osób Powiatu 

Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi”. 

Natomiast, na posiedzeniu w dniu 8 sierpnia 2023 r. Zarząd Powiatu podjął uchwałę  

o wszczęciu postępowania na „Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej oraz 

osób Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi” II postępowanie. 

Na dzisiejsze posiedzenie Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu przedłożył umowy  

z wybranymi wykonawcami części II i III celem podpisania. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć 

umowy na: „Ubezpieczenie pojazdów mechanicznych Powiatu Aleksandrowskiego”  

z Generali Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. z ceną brutto 77.384,00, oraz na „Ubezpieczenie 

odpowiedzialności cywilnej Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego 

w Raciążku” z Towarzystwem Ubezpieczeń Inter Polska S.A z ceną brutto 39.972,00 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowy na: 

1) „Ubezpieczenie pojazdów mechanicznych Powiatu Aleksandrowskiego” z Generali 

Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. z ceną brutto 77.384,00, 

2) „Ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku” z Towarzystwem Ubezpieczeń Inter Polska S.A 

z ceną brutto 39.972,00 zł. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 11 sierpnia  

2023 r. znak: RI.Rz.2720.1.4.2023 wraz z projektem umowy  z Generali Towarzystwo 

Ubezpieczeń S.A. z siedzibą w Warszawie na „Ubezpieczenie pojazdów mechanicznych 

Powiatu Aleksandrowskiego” oraz projektem umowy z Towarzystwem Ubezpieczeń Inter 

Polska S.A. z siedzibą w Warszawie na ”Ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku”, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.13. a) Projekt aneksu do umowy dotacyjnej WCF-I.433.UE.82/2018 zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 20 kwietnia 2018 r. w sprawie 

przekazania dotacji z środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego, 
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b) Projekt aneksu do umowy partnerskiej WCF-I.L433.UE.237/2017 zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 23 sierpnia 2017 r. dotyczący 

wniesienia wkładu własnego w wysokości 15% wartości zadań wskazanych  

w załączniku nr 1 do Umowy Partnerskiej. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.13. a) Projekt aneksu do umowy 

dotacyjnej WCF-I.433.UE.82/2018 zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 

20 kwietnia 2018 r. w sprawie przekazania dotacji z środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego, b) Projekt aneksu do umowy partnerskiej WCF-

I.L433.UE.237/2017 zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 23 sierpnia 

2017 r. dotyczący wniesienia wkładu własnego w wysokości 15% wartości zadań wskazanych  

w załączniku nr 1 do Umowy Partnerskiej. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć: 

1) Aneks nr 2 do umowy dotacyjnej WCF-I.433.UE.82/2018 w sprawie przekazania dotacji  

z środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego, 

2) Aneks nr 5 do umowy partnerskiej WCF-I.L433.UE.237/2017 dotyczący wniesienia 

wkładu własnego w wysokości 15% wartości zadań wskazanych w załączniku nr 1  

do Umowy Partnerskiej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć: 

1) Aneks nr 2 do umowy dotacyjnej WCF-I.433.UE.82/2018 w sprawie przekazania dotacji  

z środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego, 

1) Aneks nr 5 do umowy partnerskiej WCF-I.L433.UE.237/2017 dotyczący wniesienia wkładu 

własnego w wysokości 15% wartości zadań wskazanych w załączniku nr 1 do Umowy 

Partnerskiej. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 4 sierpnia 

2023 r. znak: Rz.272.1.12.2018.2.7.19.20.21.22.23 wraz z projektem aneksu do umowy 

dotacyjnej WCF-I.433.UE.82/2018 zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 

20 kwietnia 2018 r. w sprawie przekazania dotacji z środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego oraz projektem aneksu do umowy partnerskiej WCF-

I.L433.UE.237/2017 zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 23 sierpnia 

2017 r. dotyczącym wniesienia wkładu własnego w wysokości 15% wartości zadań 

wskazanych w załączniku nr 1 do Umowy Partnerskiej, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 4.14. „Projektowane postanowienia umowy z sprawie zamówienia publicznego”  

w związku z otrzymanym wnioskiem o wyjaśnienie treści Specyfikacji Warunków 

Zamówienia na „Montaż instalacji fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych 

powiatu aleksandrowskiego”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.14. „Projektowane postanowienia umowy 

z sprawie zamówienia publicznego” w związku z otrzymanym wnioskiem o wyjaśnienie 

treści Specyfikacji Warunków Zamówienia na „Montaż instalacji fotowoltaicznej dla 

jednostek organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić „Projektowane 

postanowienia umowy z sprawie zamówienia publicznego” w związku z otrzymanym 

wnioskiem o wyjaśnienie treści Specyfikacji Warunków Zamówienia na „Montaż instalacji 

fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził „Projektowane postanowienia umowy z sprawie zamówienia 

publicznego” w związku z otrzymanym wnioskiem o wyjaśnienie treści Specyfikacji Warunków 

Zamówienia na „Montaż instalacji fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 14 sierpnia 2023 r. znak: 

RI.Rz.2720.1.4.2023 w sprawie wniosku o wyjaśnienie treści Specyfikacji Warunków 

Zamówienia na „Montaż instalacji fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego” wraz z: „Wyjaśnieniami wraz ze zmianą treści specyfikacji warunków 

zamówienia” i „Projektowanymi postanowieniami umowy z sprawie zamówienia 

publicznego”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

 

Pan Andrzej Łozicki – zgłaszane są do mnie zapytania radnych dotyczące szpitala 

powiatowego i spotkania z Prezesem Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  

Sp. z o.o. , który udzieliłby informacji w tym zakresie. Na ostatniej sesji wyartykułowana 

była taka prośba radnych. Chodzi o przedłożenie informacji: jak wygląda aktualna sytuacja 

finansowa szpitala, jakie jest zadłużenie, jakie są perspektywy rozwoju, w jakim kierunku 

zmierzamy, jak wygląda sprawa rezonansu, kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia. 

Chodzi o to, żeby radni mieli szeroki wachlarz informacji na temat szpitala. 
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Pani Lidia Tokarska – tak, była taka prośba. Komisja Finansowo – Budżetowa Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego ma w planie pracy na bieżąco przyjmowanie informacji  

z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. i niemal 

każdorazowo zapraszany jest na jej posiedzenie Prezes Powiatowego Szpitala celem 

przedłożenia bieżących informacji na temat funkcjonowania szpitala. 

W związku z tym, proponuję wystąpić do Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Budżetowej o zorganizowanie posiedzenia Komisji poświęconego bieżącym sprawom 

Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim z udziałem Prezesa Szpitala 

 i zaproszenie na to spotkanie wszystkich radnych powiatu aleksandrowskiego, zgodnie  

z wnioskiem Wicestarosty Aleksandrowskiego oraz wnioskami radnych złożonymi na sesji 

Rady Powiatu w dniu 25 maja 2023 r. Aby takie spotkanie się odbyło potrzebna będzie wola 

Przewodniczącego Komisji.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił wystąpić do Przewodniczącego Komisji Finansowo – Budżetowej 

o zorganizowanie posiedzenia Komisji poświęconego bieżącym sprawom Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim z udziałem Prezesa Szpitala  

i zaproszenie na to spotkanie wszystkich radnych powiatu aleksandrowskiego, zgodnie  

z wnioskiem Wicestarosty Aleksandrowskiego oraz wnioskami radnych złożonymi na sesji 

Rady Powiatu w dniu 25 maja 2023r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Ad 6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:12. 

 

Protokołowała: Karolina Wojtylewska  ........... 


